
1 | S t r o n a  
 

OK.0002.2.2.2022 

Protokół nr XLII/31 

 sesji Rady Miejskiej w Miłosławiu, 

która odbyła się 26 stycznia 2022 r. w godz. od 16:00 do 16:40 

w Urzędzie Gminy Miłosław 
Ad 1 

Przewodniczący Dawid Strzelczyk otworzył XLII sesję Rady Miejskiej w Miłosławiu. 

Powitał panie i panów radnych, podpisanych na liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do 

protokołu, Burmistrza Gminy Miłosław Huberta Gruszczyńskiego, panią sekretarz Anitę Kraskę, 

panią skarbnik Jolantę Litkę, zastępcę skarbnika panią Wioletę Włodarczak, pana mecenasa 

Łukasza Słomę, kierowników jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy, panie 

i panów sołtysów, mieszkańców oraz przedstawiciela prasy.  

Następnie przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie na tabletach swojej obecności, 

gdyż to uprawnia ich do uczestniczenia w dalszej części posiedzenia. Stwierdził, że w sesji bierze 

udział 14 radnych, co stanowi quorum.  

Przewodniczący D. Strzelczyk zaprezentował porządek obrad XLII sesji Rady Miejskiej 

w Miłosławiu, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady Miejskiej w Miłosławiu 

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej, oraz odpowiedzi na pytania zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

a) zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Miłosławiu na 2022 rok; 

b) uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej dla uczniów; 

c) przyjęcia aktualizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miłosław na 

lata 2021-2025 z perspektywą do roku 2030”; 

d) współdziałania z Miastem Gniezno w zakresie realizacji obowiązku zapewnienia 

opieki bezdomnym zwierzętom z terenu gminy Miłosław w 2022 roku; 

e) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Miłosław środków 

stanowiących fundusz sołecki; 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2022 r.; 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław na lata 2022–2030; 

h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość i odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 

7. Pytania i wnioski radnych. 

8. Wolne głosy i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 
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Ad 3 

Jak poinformował pan przewodniczący, protokół poprzedniej sesji został zwyczajowo 

wyłożony w biurze Rady oraz udostępniony radnym w programie eSesja. Do wymienionego 

protokołu nie wniesiono żadnych uwag. W przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska,  

14 głosami „za”, zatwierdziła protokół XLI sesji. 

Ad 4 

Przechodząc do punktu obejmującego informację Przewodniczącego Rady 

o działalności Rady Miejskiej w Miłosławiu w okresie międzysesyjnym, pan D. Strzelczyk 

zaznaczył, że informacja ta została radnym udostępniona w programie eSesja. Stanowi ona 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Radni nie wnieśli do powyższej informacji żadnych 

uwag. 

Ad 5 

W tym punkcie przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie pana burmistrza 

z działalności w okresie międzysesyjnym oraz informacja z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej również zostały dostarczone radnym wcześniej, za pośrednictwem programu eSesja. 

Dodatkowo do sprawozdania zostało dołączone Sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2021 rok. W odniesieniu do ww. 

sprawozdań nie zadano żadnych pytań. Wymienione pisma stanowią odpowiednio załączniki 

do protokołu nr 3, 4 i 5. 

Ad 6 

a) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Miłosławiu na 2022 rok przedstawił jej przewodniczący 

M. Jankowiak. Poinformował, że traci moc uchwała Nr XL/344/21 podjęta na sesji 15 grudnia 

2021 r. Uchwała wchodzi w życie od dnia podjęcia. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLII/362/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Miłosławiu na 2022 rok jednomyślnie – 14 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

b) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej dla uczniów przedstawiła pani sekretarz A. Kraska. Poinformowała, że 

w rozporządzeniu Rady Ministrów w sprawie zweryfikowanych kryteriów dochodowych oraz 

kwot świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej zostały ogłoszone kryteria dochodowe oraz 

kwoty świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej obowiązujące od 1 stycznia 2022 r. 

W związku z powyższym maksymalna miesięczna wysokość dochodu na osobę w rodzinie 

ucznia uprawniająca do ubiegania się o stypendium szkolne z dniem 1 stycznia 2022 r. 

wzrosła z kwoty 528 zł do kwoty 600 zł. Dlatego też w § 3 w ust. 3 zmienia się zapisy i ustala 

się następujące grupy dochodowe: 

- grupa I o dochodzie miesięcznym na członka rodziny ucznia do kwoty 300 zł; 



3 | S t r o n a  
 

- grupa II o dochodzie miesięcznym na członka rodziny ucznia wyższym niż 300 zł 

i nieprzekraczającym 450 zł 

- grupa III dochodzie miesięcznym na członka rodziny ucznia wyższym niż 450 zł 

i nieprzekraczającym 600 zł. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję. Głos zabrał radny J. Sobczak 

i poprosił o informację, jaką kwotę Gmina zamierza przeznaczyć na tę pomoc i jaka była 

w ubiegłym roku. Pani sekretarz poinformowała, że będzie to zależało od liczby wniosków, 

a o kwocie przeznaczonej w ubiegłym roku poinformuje w najbliższym czasie. 

Więcej pytań nie było, w związku z tym pan przewodniczący zarządził głosowanie, 

w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XLII/363/22 zmieniającą uchwałę 

w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów jednomyślnie – 14 głosami 

„za”. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

c) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej 

dla Gminy Miłosław na lata 2021-2025 z perspektywą do roku 2030” przedstawił kierownik 

Referatu infrastruktury, ochrony środowiska, rolnictwa i leśnictwa pan J. Płociński. 

Poinformował, że obecny plan został podjęty w 2017 roku i się już zdezaktualizował. Nowy 

plan pozwoli Gminie w przyszłości starać się o środki zewnętrzne na szereg działań. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLII/364/22 w sprawie przyjęcia aktualizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Gminy Miłosław na lata 2021–2025 z perspektywą do roku 2030” jednomyślnie – 14 głosami 

„za”. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

d) Projekt uchwały w sprawie współdziałania z Miastem Gniezno w zakresie realizacji 

obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom z terenu gminy Miłosław  

w 2022 roku również przedstawił kierownik J. Płociński. Poinformował, że Gmina Miłosław 

zamierza podpisać porozumienie w zakresie przekazywania bezdomnych psów do schroniska 

w Gnieźnie. Aby takie porozumienie mogło zostać zawarte wymagana jest zgoda Rady 

Miejskiej w postaci uchwały. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XLII/365/22 w sprawie współdziałania z Miastem Gniezno w zakresie realizacji 

obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom z terenu gminy Miłosław  

w 2022 roku jednomyślnie – 14 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do uchwały. 

e) Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

Miłosław środków stanowiących fundusz sołecki przedstawiła pani Wioleta Włodarczak, 

zastępca skarbnika. Poinformowała, że na podstawie stosownych przepisów podejmuje się 

uchwałę, a jej wykonanie powierza się Burmistrzowi Gminy. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLII/366/22 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

Miłosław środków stanowiących fundusz sołecki jednomyślnie – 14 głosami „za”. Uchwała 

stanowi załącznik nr 10 do uchwały. 
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f) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. przedstawiła pani 

skarbnik J. Litka. Poinformowała, że projekt został szczegółowo omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia komisji. Podała tylko najważniejsze kwoty: 

- wydatki zostają zwiększone o 872 225,02 zł, w tym wydatki bieżące wzrastają  

o 753 952,25 zł, a wydatki majątkowe o 118 272,77 zł. 

- przychody wzrastają o 872 225,02 zł i w tym kwota finansowana z kredytu  

o 819 049,61 zł, a z niewykorzystanych środków na projekty unijne o 53 175,41 zł. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której zgłosił się radny 

J. Sobczak: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu! Ja nie zgłosiłem tego 

rzeczywiście na wspólnym posiedzeniu komisji, ponieważ pan burmistrz poinformował, że nie 

będziemy wprowadzać systemu oszczędzania. Tego nadzwyczajnego oszczędzania, czyli 

wyłączania oświetlenia w naszej gminie. Czy nie jest warty rozpatrzenia właśnie taki wariat, 

jednak minimalnie oszczędnościowy, pozwalający na zaoszczędzenie zaciąganego kredytu? 

Pytanie moje jest: czy warto wziąć pod uwagę? Bo moim zdaniem jednak mimo wszystko 

warto w tych trudnych czasach. 

Pan przewodniczący poinformował, że pan burmistrz odpowie na pytanie pana radnego 

w punkcie Wolne głosy i informacje, a następnie zarządził głosowanie, w wyniku którego 

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XLII/367/22 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2022 r. 13 głosami „za” przy 1 wstrzymującym (J. Sobczak). Uchwała stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 

Po podjęciu uchwały pani skarbnik jeszcze raz zabrała głos: Może w kwestii 

uzupełnienia do tego, co pan Radny powiedział, że w tej chwili jest to kwota przychodów 

rozpisana z kwoty kredytu. Natomiast jeszcze nie wprowadziliśmy do budżetu wolnych 

środków. To będzie możliwe dopiero po sprawozdaniach finansowych. Na pewno ta kwota 

wtedy też ulegnie zmianie. To tak w kwestii dopowiedzenia do poprzedniej uchwały. 

g) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław 

na lata 2022–2030 również przedstawiła pani skarbnik. Poinformowała, że zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej wynikają z dostosowania ich wielkości do zmian budżetu, 

czyli zwiększenia kwoty wydatków. Dochody i przychody nie ulegają zmianie. W przypadku 

przedsięwzięć dodaje się przedsięwzięcie pod nazwą Termomodernizacja szkół w gminie 

Miłosław, która dotyczy szkoły podstawowej w Orzechowie i Czeszewie z łącznym limitem 

nakładów 1 039 495,50 zł. Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 

Akademia kompetencji w Miłosławiu i Czeszewie – UG Miłosław, Akademia kompetencji 

w Miłosławiu i Czeszewie – ZSP Miłosław, Akademia kompetencji w Miłosławiu i Czeszewie 

– SP Czeszewo, Radosna kraina w Orzechowie – projekt realizowany z udziałem środków 

z budżetu UE w ramach WRPO na lata 2014-2020. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLII/368/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław na lata 

2022–2030 jednogłośnie – 14 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość i odstąpienie 

od przetargowego trybu zawarcia tej umowy przedstawił kierownik Referatu infrastruktury, 

ochrony środowiska, rolnictwa i leśnictwa pan J. Płociński. Poinformował, że dotychczasowy 

dzierżawca fragmentu nieruchomości na os. Władysława Łokietka zgłosił się do Gminy 
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z wnioskiem o przedłużenie mu tej umowy. To jest fragment działki, który ten mieszkaniec 

zamierza przeznaczyć pod garaż. Aby Burmistrz mógł taką umowę zawrzeć – kolejną umowę 

z tą sama osobą – wymagana jest zgoda Rady. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę  

Nr XLII/369/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość i odstąpienie 

od przetargowego trybu zawarcia tej umowy jednomyślnie – 14 głosami „za”. Uchwała 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad 7 

W punkcie Pytania i wnioski radnych o głos poprosił radny A. Wnuk. Przypomniał, że 

wcześniej był taki zwyczaj, że Policja składała coroczny raport o stanie bezpieczeństwa na 

terenie gminy Miłosław i dobrze byłoby powrócić do tego zwyczaju. Szczególnie niepokojąca 

jest w tej chwili sytuacja w Orzechowie, gdzie kilkoro starszych mieszkańców zostało 

oszukanych metodą „na wnuczka”. Rada Miejska chciałaby wiedzieć, czy w związku z tym 

Policja prowadzi jakieś działania prewencyjne. 

Ad 8 

Pan burmistrz odniósł się do kwestii poruszonej przez radnego A. Wnuka, przyznając, 

że istotnie należałoby wrócić do policyjnych raportów. Dodał, że rozmawiał z Komendantem 

Powiatowym Policji o pracy funkcjonariuszy w gminie Miłosław, co do której ostatnio były 

uwagi ze strony Rady. Przy okazji została również poruszona sprawa ostatnich oszustw 

w Orzechowie. Komendant zapewniał, że działania zostaną podjęte. Sprawa jest nagląca, 

ponieważ nadchodzą sygnały o próbach wyłudzeń również z innych części gminy. Ostatnio 

doszło do takiej, na szczęście nieudanej próby, w Bugaju. Gmina stara się odpowiadać na 

potrzeby Policji o czym świadczy przekazanie wsparcia finansowego na zakup samochodu. 

Można by oczekiwać ze strony Policji podobnych działań. 

Odnosząc się do pytania radnego J. Sobczaka, pan burmistrz podkreślił, że decyzja 

o niewyłączaniu oświetlenia w wyznaczonych miejscach została podjęta w myśl zasady 

równego traktowania wszystkich mieszkańców gminy. Nikt nie powinien czuć się gorszy. 

Poza tym chcieliśmy uniknąć oskarżeń o oszczędzanie na wszystkim – podkreślił pan 

burmistrz. Dodał, że kredyt zapisany w budżecie jest wyższy niż będzie na koniec roku, 

ponieważ zostaną uruchomione wolne środki, które spowodują zmniejszenia. Burmistrz 

zwrócił też uwagę na to, że przez ostatnie 3 lata sporo się działo na terenie gminy Miłosław. 

Zrealizowano wiele inwestycji, dzięki którym nie było potrzeby zaciągania kolejnych 

kredytów. Pani skarbnik już wspomniała, że zadłużenie gminy spadło do 7,2 mln zł, a przez 

ostatnie 3 lata na wydatki majątkowe przeznaczono około 15 mln zł. Nie zaciągnięto ani 

złotówki kredytu, co jest w opinii pana burmistrza odzwierciedleniem jego pracy, 

pracowników urzędu, pani skarbnik i wielu innych osób. 

Najprawdopodobniej 2022 rok będzie trudniejszy niż 3 poprzednie lata, miedzy innymi 

ze względu na: podwyżkę cen zakupu energii, galopującą inflację, wzrost cen i usług, wzrost 

wynagrodzeń we wszystkich jednostkach. Nie wiadomo jeszcze, co będzie od września z Lex 

Czarnek i zwiększeniem pensum nauczycielskiego. Pan burmistrz podkreślił że, budżet jest 
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dobrze przygotowany nawet na tę ciężką sytuację. Jednak czy dla realizacji wszystkich 

zaplanowanych inwestycji będzie trzeba zaciągnąć kredyt, okaże się w III lub na początku IV 

kwartału. Samorządy są uzależnione od polityki rządu, który z jednej strony daje 

mieszkańcom tarczę i obniża VAT, a z drugiej zabiera. Na końcu i tak wszystkim zostają 

obciążone samorządy. Najlepiej byłoby podnieść wszystkie podatki, ale tego nie chcemy 

robić w gminie Miłosław. Podatek rolny w obecnej kadencji nie został w ogóle podniesiony, 

a pozostałe w niewielkim stopniu. Burmistrz podkreślił, że dobra sytuacja w gminie wynika 

w dużej mierze z dobrej współpracy z Radą Miejską, która pozwala na realizowanie planów. 

Dzięki tej współpracy nie tylko nie zostały zaciągnięte kolejne kredyty, ale udało się obniżyć 

zadłużenie i pozyskać środki zewnętrzne na realizację różnych inwestycji. 

Z kolei wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej M. Bzowa zaapelowała o wsparcie 

finansowe akcji charytatywnej na rzecz Antosia, kilkuletniego chłopca z Orzechowa, który 

choruje na nowotwór. Przy okazji zaprosiła wszystkich na koncert, który odbędzie się właśnie 

w Orzechowie z myślą o Antosiu. 

Następnie wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Woźniak, nawiązując do ogłoszenia 

po raz kolejny nauki zdalnej dla większości uczniów, zapytała, czy nastąpią korekty 

w rozkładzie jazdy autobusów. Czy w związku z tym, że będzie mniej dzieci autobusy 

mogłyby odjeżdżać później z Białego Piątkowa? 

Pan burmistrz odpowiedział, że szkoły mają opublikować harmonogram dojazdów, ale 

nie wiadomo, czy godziny ulegną zmianie. Jak słusznie zauważyła pani wiceprzewodnicząca, 

liczba dzieci się zmniejszy, ale trasy pozostaną takie same, więc nie wiadomo, czy godziny 

odjazdów się zmienią. 

O głos ponownie poprosił radny A. Wnuk i zaproponował, aby referat promocji 

opracował plakat ostrzegający mieszkańców przed oszustami. Można by go rozkolportować 

korzystając z pomocy sołtysów i umieścić w wielu miejscach w gminie i dzięki temu chronić 

seniorów, którzy nie korzystają z Internetu i mogą nie mieć wystarczających informacji, przez 

co stanowią łatwy cel dla oszustów. 

Następnie radny P. Włodarczak zastanawiał się: co będzie z brakującymi 80 tys. zł na 

pokrycie kosztów energii w Zakładzie Gospodarki Komunalnej? Czy ZGK ma jakiś plan? 

Pan burmistrz odpowiadając radnemu P. Włodarczakowi, stwierdził, że w I kwartale na 

pewno trzeba będzie dołożyć z budżetu. Natomiast może już w lutym zostanie złożony 

wniosek do Wód Polskich o podwyżkę stawek za wodę i ścieki. Istnieje obawa, że może on 

zostać odrzucony, ale wtedy sprawa trafi do sądu. Większość gmin będzie miała podobne 

problemy i liczymy, że jednak w 2022 r. wyższe stawki zostaną zatwierdzone, podkreślił pan 

burmistrz.. Niestety z rozmów, które prowadził z Wodami Polskimi prezes M. Tłoczek, 

wynika, że jednym z warunków złożenia wniosku będzie rezygnacja z amortyzacji, czyli 

z możliwości odtwarzania majątku. Jest to dla nas bardzo niekorzystne, ponieważ dzięki temu 

rozwiązaniu wymieniliśmy wiele urządzeń na nowe, a inne wyremontowaliśmy. Z kolei jeśli 

chodzi o niewyłączanie oświetlenia, to jeszcze do tematu wrócimy i podejmiemy decyzję, czy 

mieszkańcy zapłacą 100% czy po połowie z budżetem. 

Na koniec kwartału tego roku na pewno przygotujemy z panią skarbnik zmianę 

w budżecie, która pokaże skalę kosztów poniesionych przez ZGK w I kwartale na podwyżkę 

energii. Ta kwota będzie podniesieniem kapitału spółki i zostanie przeznaczona stricte na 

pokrycie kosztów za energię w trzech pierwszych miesiącach roku. 
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Odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Wnuka, burmistrz zapewnił, że poprosi 

pracowników referatu promocji i pewnie do końca miesiąca takie plakaty zostaną 

przygotowane i pojawią się w każdej miejscowości naszej gminy. Postaramy się do akcji 

włączyć kościół i poprosimy proboszczów o komunikaty na niedzielnych mszach św. 

ostrzegające mieszkańców przed tym haniebnym procederem. 

Na koniec pan przewodniczący przypomniał radnym, że 5 lutego odbędzie się turniej 

tenisa stołowego w Witkowie i poprosił zainteresowanych o odpowiedź do jutra. 

Ad 9 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad pan przewodniczący D. Strzelczyk zamknął 

XLII sesję Rady Miejskiej w Miłosławiu, dziękując wszystkim za uczestnictwo. 

 

 

 

Protokołowała       Przewodniczący obrad 

 

  (-) Anna Jakubowska         (-) Dawid Strzelczyk 

 

Wykaz załączników do protokołu: 

1. Lista obecności. 

2. Informacja Przewodniczącego o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja na temat realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za 2021 rok. 

6. Uchwała Nr XLII/362/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Miłosławiu na 2022 rok. 

7. Uchwała Nr XLII/363/22 zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu udzielania 

pomocy materialnej dla uczniów. 

8. Uchwała Nr XLII/364/22 w sprawie przyjęcia aktualizacji „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miłosław na lata 2021–2025 z perspektywą do roku 2030”. 

9. Uchwała Nr XLII/365/22 w sprawie współdziałania z Miastem Gniezno w zakresie 

realizacji obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom z terenu gminy 

Miłosław w 2022 roku. 

10. Uchwała Nr XLII/366/22 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy Miłosław środków stanowiących fundusz sołecki. 

11. Uchwała Nr XLII/367/22 w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

12. Uchwała Nr XLII/368/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miłosław na lata 2022–2030. 

13. Uchwała Nr XLII/369/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 

 


